
 

 

Odder bridgeklub 

Bestyrelsesmøde 
Tirsdag den 11. marts 2025 kl. 17.15 – 19.45 

Sted: hos Birgitte 
Deltagere: Alex, Birgitte, Steen, Gert, Thomas, Lizzi 
Afbud: Anne-Mette 
 
Mødeleder: Alex 
Referent: Lizzi 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden. 
2. Orientering og planlægning af forårsturnering/Thomas 
3. Formanden, sidste nyt/Alex  
4. Ny sponsoraftale med OK/Alex 
5. Økonomi/ Gert – 5 min. 
6. Kontingentforhøjelse fra DBF/ Gert + Alex 
7. Evt.  
8. Evaluering af mødet – 1 min 
9. Næste møde den 22. april 2025 16.45 – 18.45 Forberedelse til generalforsamling. 
 

Referat: 

Ad. 1   
Godkendt 

Ad. 2 
Arbejdsplan gennemgået. For de, der hjælper med opstilling og oprydning er der morgenmad på 
Parkhotellet kl. 8.00 
Der er pt. tilmeldt 15 par. Målet er 30 par. Medlemmer opfordres til at melde sig til dette 
arrangement, da det primært er for medlemmer af Odder Bridgeklub. 
Ad. 3 
Status på kompetencer i forhold til BC3: 
Der er 3 basale funktioner: 1. opsætning af ny turnering 2. Vedligehold af turnering 3. opstart og 
afslutning på den enkelte spilleaften. 
Steen, Gert og Lizzi er oplært til punkt 1, 2 og 3, Lizzi mangler træning. 
Alle 3 har behov for oplæring i de videre kundskaber  og øvelser i BC3 (f.eks. rette fejl indtastning 
m.m.) 

- For at sikre diversitet kan flere medlemmer, der har vist interesse for IT blive oplært til punkt 
3. Finn kan opgaven. Der udarbejdes en tjekliste til opgaven. 

-  



Ad. 4 
Alex har skaffet en sponsoraftale med OK 
Fra OK: ”I forbindelse med jeres sponsoraftale med OK, fremsender vi hermed annonce 
For at give jeres medlemmer et overblik over sponsoraftalen med OK, kan I benytte disse videoer, 
som angiver hvordan de kan komme til at støtte jer: 
https://www.ok.dk/privat/stoet-lokalt/til-klubberne/saa-nemt-faar-du-sponsorkroner-i-klubkassen 
 Der oprettes et faneblad på hjemmesiden, der hedder sponsorater, det vil give en oversigt over 
sponsorer gennem tiden og løbende aftaler. 
Vi drøftede andre mulige sponsorer. De vil blive undersøgt. 
Ad. 5 
Økonomi gennemgået. 
Ad. 6 
Dbf har varslet omlægning af afregning, det betyder stigning i betaling fra klubberne. Omkostninger 
er generelt steget også til forplejning til jul og generalforsamling. Bestyrelsen er enige i forslag til 
kontingentforhøjelse på 100 kr. fra sæson 2025/26. 
Ad. 7 

• Salg af ubrugte Bridge+More drøftet. 

• Undervisning/ gennemgang af f.eks. spil foreslået. Thomas vil tage opgaven, én gang i denne 
sæson, hvor medlemmer inviteres til at møde ½ time før. Alle 3 turneringsdage vil få 
tilbuddet.  

• Der har været en del utilfredshed med Holdbridge, at man som svagere B-spiller skal spille 
mod stærke A-spillere. Årsagen er, at ikke alle er tilmeldt holdbridge i år. Bestyrelsen er enige 
i, at i næste sæson skal alle spille hold, på den måde oprettes alle 3 rækker, hvorved man 
kommer til at spille med spillere med sammenligneligt handicap. 

Ad. 8 
Det har været et rigtig godt møde. 
Ad. 9 
Næste møde den 22. april 2025 16.45 – 18.45 Forberedelse til generalforsamling. 
 
 

https://www.ok.dk/privat/stoet-lokalt/til-klubberne/saa-nemt-faar-du-sponsorkroner-i-klubkassen

